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AAIB X Mondial Cash Loans Terms & Conditions 
The Mondial represents an extraordinary event, that achieves the 
highest levels of interaction, where customers become more willing 
to travel, spend, and seek lifestyle-oriented financial services.  
The Arab African International Bank will provide a loan to finance the 
attendance of the Mondial to the existing and new customers, 
ensuring a comprehensive experience and unique opportunities 
during the tournament, in accordance with these terms and 
conditions and retail assets generic terms and conditions URL: Terms 
and Conditions 

حدثاً استثنائيًا يحقق أعلى مستويات التفاعل، حيث يزداد إقبال العملاء على السفر    الموندياليمثلّ  
 .والإنفاق والبحث عن خدمات مالية تلُبيّ أسلوب حياتهم

للعملاء الحاليين والجدد، بما يضمن   المونديالسيقدّم البنك العربي الأفريقي الدولي تمويل لحضور  
الشروط  و  وذلك وفقاً لهذه الشروط والأحكام،  لهم تجربة متكاملة وفرصًا مميزة خلال فترة البطولة

   ConditionsTerms andوالأحكام العامة لقطاع التجزئة على الرابط التالي:

This offer is for the customers travelling to attend the Mondial, and 
the loan purpose will be verified through the documents provided by 
the customer stating so. 

من خلال    غرض القرض التحقق من  وسيتم    ،المونديالن لحضور  يهذا العرض للعملاء المسافر
   ذلك.فيد ت المقدمة من العملاء والتيالمستندات 

All customer segments will benefit from this offer.    هذا العرضن من يشرائح العملاء مستفيدجميع.   

The campaign is valid for 6 Months.  
The campaign period is from 1st of January 2026 till 30th June 2026. 

   .شهرأ  6 سارية لمدة الحملة
 .2026يونيو   30وحتى  2026يناير  1فترة الحملة من 

Any application submitted to the bank by the customers to take a loan 
for this purpose during the campaign period will be eligible for this 
campaign and its terms and conditions will apply on it. 

أي طلب يتم تقديمه إلى البنك من العملاء للحصول على قرض لهذا الغرض خلال فترة الحملة،  
 سيكون مؤهلاً لهذه الحملة وتطبق عليه شروطها وأحكامها. 

All secured & unsecured programs are eligible to benefit from this 
offer.                 

 العرض. هذا للاستفادة من القروض المضمونة وغير المضمونة مؤهلةجميع برامج 

Cash loans can be granted in EGP or USD and will be eligible to 
benefit from this offer.  

النقدية تمنح  القروض  أن  الممكن  المصري   من  مؤهلة    مريكيالأدولار  ال  أو  بالجنيه  وستكون 
 للاستفادة من هذا العرض.

1% will be applied as an administrative fee to any loan signed during 
the campaign period. If the customer has applied for a personal loan, 
along with applying for a credit card at the same time, the customer 
will receive a 100% discount on administrative fee. 

 ةحال خلال فترة الحملة، وفيقرض يتم توقيعه في  أيدارية علي إمصروفات ك% 1سيتم تطبيق 
 ةبطاق، بالإضافة إلى طلب إصدار  علي قرض شخصيطلب للحصول  قام بتقديم  قد  العميل   نأ

 .% على المصروفات الإدارية100سيحصل العميل على خصم ائتمانية في نفس الوقت، 

The customer will benefit from an insurance coverage. سيستفيد العميل بتغطية تأمينية. 

AAIB reserve the right to amend, suspend, cancel or terminate the 
offer at any time, and the bank will notify the customers in the 
manner it alone deems appropriate for this purpose, for example but 
not limited to (SMS, E-Mail, or through the Bank’s official website). 

  أي   في  العرض  إنهاء  أو إلغاء أو  تعليق   أو  تعديل،  في بالحق   الدولي الافريقي  العربي  البنك  يحتفظ
على سبيل المثال لذلك مناسبة  وحده أنها العملاء بالطريقة التي يراها   وسيقوم البنك بإخطار ،وقت

  (.كتروني، أو من خلال الموقع الرسمي للبنكالإبريد الرسائل نصية، )الوليس الحصر 

For edge and wealth customers who will be granted cash loans from 
AAIB for any purpose in EGP currency during the period from 1st of 
January 2026 till 28th February 2026 will be eligible to win the 
travellers to the Mondial package. The package includes: 

• Round trip flights. 

• Hotel accommodation. 

• Matches tickets. 

• Transportation from and to the Airport. 

• Match day transportation. 
This package offered to the winner client +1 that will enjoy same 
package features.   
 

The prize does NOT include:  

• Passport, visa, travel permit (ESTA), or other travel permits costs.  

• Travel insurance. 

• Meals, beverages, room service, mini-bar, or any personal expenses.  

• Any additional activities not expressly mentioned.  

• Medical expenses  

• Any costs arising from delays, missed flights, or personal decisions. 
All travellers will be subject to Egyptian travel & tourism regulations 
and laws as applied to Egyptian Citizens with regards to travel 
documents and accommodation. 
All travellers must adhere to the itinerary and travel arrangements as 
decided by travel agency. 
All travellers must comply with all airlines, hotels, event venue, and 
local laws and regulations. 
Failure to obtain necessary travel documents or comply with 
immigration requirements will result in forfeiture of the prize without 
any compensation. 
 

من البنك  بالجنيه المصري    ي غرضلأ   قروض نقديةالذين سيتم منحهم    لعملاء الادج والثروات
الافريقى   يكونوا س،  2026  فبراير  28  وحتى  2026  يناير  1  منفترة  الخلال    الدولىالعربى 

 تشمل الباقة: .إلى المونديالالمسافرين مؤهلين للفوز بباقـة  

 .تذاكر طيران ذهاب وعودة •

 .الإقامة الفندقية •

 .تذاكر المباريات •

 .الانتقالات من وإلى المطار •

 .الانتقالات في يوم المباراة •
ستقدم إلى العميل الفائز وسيتمكن العميل الفائز من إحضار مرافق معه والذي سيستمتع هذه الباقة  

 بنفس ميزات الباقة.
 
 

 :  يلي ما الجائزة تشمل لا 

  أخرى. سفر أي تصاريح أو  (ESTA) السفر تصريح أو التأشيرة  أو السفر جواز تكاليف •

   السفر.  تأمين  •

 شخصية. مصروفات أي أو بار والميني الغرف  وخدمة والمشروبات الوجبات •

   صراحة. مذكورة غير إضافية أنشطة  أي •

 الطبية.  المصروفات •

 الشخصية.  القرارات أو  الرحلات تفويت أو  التأخيرات عن ناتجة تكاليف أي •
 

 المواطنين  على  المطبقة   المصرية  والسياحة  السفر   وقوانين   للوائح  المسافرين  جميع  سيخضع
 .والإقامة السفر بوثائق يتعلق فيما المصريين

 
 . وترتيبات السفر التي تقررها شركة السياحة  الرحلة  بخط سير  الالتزام   المسافرون  جميع  على  يجب

 
  وأماكن   والفنادق  الطيران  شركات  لوائحو  قوانين  بجميع  لتزامالا  المسافرون  جميع  على  يجب

   .المحلية والقوانين الفعاليات
 الجائزة  فقدان إلى  الهجرة متطلباتل الامتثال أو زمةلاال  السفر مستندات على  الحصول عدم  يؤدي
 .  تعويض أي دون
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AAIB and Travel Agency reserve the right to exclude any winner from 
the trip at his own expenses if he:  
○ Engages in illegal, dangerous, or disruptive behaviour.  
○ Violates laws, event venue regulations, or hotel policies.  
○ Endanger himself or others. 
 

No compensation is provided if the cancellation is due to:  

• Visa refusal. 

• Missing flights due to personal fault.  

• Breach of these Terms. 
The winner is responsible for all required travel permits according to 
the Egyptian laws. 

 وعلى  الرحلة  من  فائز  أي  استبعاد  في  بالحق  وشركة السياحة  الدولي  الأفريقي  العربي  البنك  حتفظي
 :  بـ قيامه حال في الخاصة نفقته
  .بالنظام مخل  أو خطير أو قانوني غير سلوك في نخراطلاا○ 
 . الفنادق سياسات أو الفعاليات  أماكن أنظمة أو القوانين  مخالفة○ 
   .للخطر خرينلآا أو نفسه تعريض○ 
 
 :  عن الإلغاء ناتجًا كان ةحال في تعويض أي تقديم يتم لا

   .التأشيرة رفض •

 . شخصي خطأ  بسبب تلا الرح تفويت •

 . الشروط هذه  مخالفة •
 .العربية مصر جمهورية قوانين حسبالمطلوبة  السفر تصاريح جميع عن ولؤمس  زئالفا

Winners’ selection criteria for the travellers to the Mondial package: 
Unsecured Loans: 
The customers with the highest unsecured loan value are selected: 

• Minimum loan amount: EGP 600K. 

• Minimum loan tenor: 5 years. 
1% will be applied as an administrative fee to any loan signed during 
the campaign period. If the customer has applied for a personal loan, 
along with applying for a credit card at the same time, the customer 
will receive a 100% discount on administrative fee. 
In case the numbers who are equally met the criteria are more than 
the specified number of customers to get the package, the 1st 
customers to apply for the loan are selected (priority in application). 
Secured Loans: 
The customers with the highest unsecured loan value are selected: 

• Minimum loan amount: EGP 1M. 

• Minimum loan tenor: 3 years. 
1.5% will be applied as an administrative fee to any loan signed during 
the campaign period. If the customer has applied for a personal loan, 
along with applying for a credit card at the same time, the customer 
will receive a 100% discount on administrative fee. 
In case the numbers who are equally met the criteria are more than 
the specified number of customers to get the package, the 1st 
customers to apply for the loan are selected (priority in application). 

 :إلى المونديالباقة المسافرين ب زينلفائمعايير اختيار ا 
 :القروض غير المضمونة

 :غير المضموناليتم اختيار أعلى عملاء من حيث قيمة القرض 

 جنيه مصري.  600,000الحد الأدنى لقيمة القرض:  •

 سنوات.  5لمدة القرض:  الحد الأدنى  •

  الحملة،   فترة  خلال  في  توقيعه  يتم  قرض  أي  علي  إدارية  كمصروفات%  1  خصم    تطبيق  يتم •
  طلب   إلى  بالإضافة  شخصي،  قرض  علي  للحصول طلب  بتقديم  قام  قد  العميل  أن  حالة  وفي

 على%  100  خصم  على  العميل  سيحصل  ،  الوقت  نفس  في  ائتمانية  بطاقة  إصدار
 . الإدارية  المصروفات

 

 للحصول  للعملاء   المحدد  العدد  من  أكثر  هي  بالتساوي  للمعايير   المستوفية  أعداد العملاء  أن  حالة  في
 .يتم اختيار أول عملاء قاموا بتقديم طلب القرض )الأسبقية في التقديم( ،الباقة على

 

 :القروض المضمونة
 :المضمونيتم اختيار أعلى عملاء من حيث قيمة القرض 

 جنيه مصري. 1,000,000  الحد الأدنى لقيمة القرض •

 سنوات.  3الحد الأدنى لمدة القرض:   •

 فترة  خلال  في  توقيعه  يتم  قرض  أي  علي  إدارية  كمصروفات%  1.5  خصم    تطبيق  يتم •
  بالإضافة  شخصي،  قرض  علي  للحصول  طلب  بتقديم  قام  قد  العميل  أن  حالة  وفي  الحملة،

 على%  100 خصم على العميل سيحصل الوقت، نفس في ائتمانية بطاقة إصدار  طلب إلى
 . الإدارية  المصروفات

 
 للحصول  للعملاء   المحدد  العدد  من  أكثر  هي  بالتساوي  للمعايير   المستوفية  أعداد العملاء  أن  حالة  في

 .التقديم(يتم اختيار أول عملاء قاموا بتقديم طلب القرض )الأسبقية في  ،الباقة على
 

(For the winners of the travellers to the Mondial package):  
- The Winner will get a 1% discount administration fee on 

unsecured loans and 1.5% discount administration fee on secured 
loans. 

- The Customer should hold the USA visa as the bank will not be 
responsible for issuing the Visa to the winners’ customers. 

- In case the winner doesn’t hold the required Visa, the bank has 
the right to select another winner with the same previous criteria. 

- The bank has the right to amend the travellers to the Mondial 
package campaign period, and the Bank will notify the customers 
with such change in the manner it alone deems appropriate for 
this purpose, for example but not limited to (SMS, E-Mail, or 
through the Bank’s official website www.aaib.com). 

- Travel is undertaken at the winner’s personal risk. 
- It is the responsibility of the winners to ensure that they are 

healthy and capable to travel. 
- AAIB and the Travel agency do not bear any responsibility for: 
1- Illness, injury, or accidents. 
2- Loss or theft of personal belongings. 
3- Force majeure events (including pandemics, natural disasters, 

strikes, or government restrictions). 
 

- AAIB and the Travel agency do not bear also any responsibility to 
the maximum extent permitted by law for: 

1- Technical issues, platform failures, or lost entries. 
2- Any actions or omissions of third-party service providers (such as 

airlines, hotels, event venues). 
 

 المسافرين إلى المونديال(:)للعملاء الفائزين بباقة 
و   المضمونة  غير  القروض علي  إدارية  كمصروفات% 1ز علي خصم  لفائاسوف يحصل   -

 .المضمونة القروض علي إدارية كمصروفات%  1.5

البنك غير مسؤول عن إصدار  حيث أن    الأمريكية  فيزاللن يكون حامل  أالعميل  يجب على   -
   الفيزا للعملاء الفائزين.

المعايير بنفس أخر  ار فائز  يللبنك الحق في اخت  المطلوبة،  الفيزا  لا يحمل  ة أن الفائز في حال -
 السابقة. 

، وسيقوم البنك بإخطار  إلى الموندياليحق للبنك تغيير فترة الحملة الخاصة بباقة المسافرين   -
التي يراها    التغييرالعملاء بهذا   أنها  بالطريقة  المثال وليس  لذلك  مناسبة  وحده  على سبيل 

للبنك الإلبريد  النصية،  الرسائل  )الالحصر   الرسمي  الموقع  خلال  من  أو  كتروني، 
www.aaib.com .) 

 .الشخصية  الفائز مسؤولية  على السفر يتم -

  ر.للسف  الصحية لياقتهم من  التأكد مسؤولية يقع على عاتق الفائزين -

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 لا يتحمل البنك العربى الافريقى الدولى و شركة السياحة أي مسؤولية عن: -

 

 المرض أو الإصابة أو الحوادث.  -1
 .الشخصية المتعلقات  سرقة أو فقدان -2
ود  القي   أو  الإضرابات  أو  الطبيعية  الكوارث  أو  الأوبئة  ذلك  في  بما)  القاهرة  القوة  حالات -3

 الحكومية(.
 

كما لا يتحمل البنك العربى الافريقى الدولى و شركة السياحة إلى أقصى حد يسمح به القانون   -
 أي مسؤولية عن:

 . الأعطال التقنية أو فشل النظام/المنصات أو فقدان المشاركات -1
مقدمي   -2 من  تقصير  أو  الفنادق،  أية تصرفات  الطيران،  )شركات  مثل  الغير  من  الخدمات 

 أماكن الفعاليات(. 
 

http://www.aaib.com/
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- The participants/beneficiaries/winners in/from this offer 
acknowledge and agree to the following: 

1- They have full legal rights to the submitted photo. 
2- The photo does not infringe the rights of any third party. 
3- To grant AAIB and the travel agency a royalty-free, irrevocable, 

perpetual, worldwide license to use, reproduce, modify, adapt, 
publish, distribute, and display the submitted photo and any 
associated content for promotional, marketing, and commercial 
purposes, including but not limited to use it on social media, 
websites, digital advertising, and other media, without further 
compensation. 

4- There is a videographer and/or a photographer who will 
accompany them through the trip, including during travel, 
accommodation stays, match attendance, and related activities. 

5- AAIB and the travel agency will capture photos, and record video 
& audio clips of the winners during the trip. 

6- To grant AAIB and the travel agency the full and unrestricted right 
to use, edit, copy, publish and distribute: (their names, and any 
interviews, permits, photos, video clips or recordings, whether 
visual or audio made with them during the trip or in general), 
which the bank, the travel agency or any of its agents or delegate 
photographed or recorded for them, in the visual and audio 
media, advertising and marketing campaigns of the Bank and the 
travel agency, as well as on websites, social media means and 
platforms or any of the other advertising channels and materials 
that the Bank and the travel agency decide that it is appropriate 
for this purpose, including any published publications, 
advertisements or reports, without any time or geographical 
restrictions and without any additional financial compensation, 
and they do not have the right to take any action that might 
negatively affect the bank's reputation, its financial position, or its 
agreements with any party. 

7- Waiving any right to review or approve the final content that will 
be published. 

8- Waiving their right to claim any financial rights, fees or 
compensation for the use of their photos, voices, names or 
recordings. 

9- Waiving their rights to any claims related to moral rights, where 
permitted by law. 

 يقر ويوافق المشاركون/المستفيدون/الفائزون في/من هذا العرض بالآتي: -
 أن لديهم كامل الحقوق القانونية للصورة المقدمة. -1
 أن الصورة لا تنتهك حقوق أي طرف ثالث.  -2
 قابل   وغير  اودائمً   عالمًيا  اترخيصً على منح البنك العربى الافريقى الدولي وشركة السياحة   -3

 الصورة  وعرض  وتوزيع  ونشر  وتكييف  وتعديل  ونسخ  ستخدام لا  مادي  مقابل  وبدون  للإلغاء 
  على   —  ذلك  في   بما  وتجارية،  وتسويقية  ترويجية  غراضلأ  بها  مرتبط  محتوى  وأي  المقدمة

  لكترونية لإ ا  والمواقع   الاجتماعي  التواصل  وسائل  على  استخدامها   —   الحصر  لا  المثال  سبيل
 . إضافي تعويض أي دون الوسائط، من وغيرها الرقمية الإعلاناتو

  أثناء   ذلك  في  بما  ،سيرافقهم خلال الرحلة  فوتوغرافي  مصور  أو/و  فيديو  مصورأنه يوجد   -4
 والأنشطة ذات الصلة.  المباريات وحضور والإقامة السفر

 
الدولى وشركة السياحة بالتقاط الصور وتسجيل مقاطع الفيديو  سيقوم البنك العربى الافريقى   -5

 والصوت للفائزين أثناء الرحلة. 
السياحة   -6 وشركة  الدولي  الافريقى  العربى  البنك  منح   في  المقيد  وغير  الكامل  الحق على 

  ة أي)اسمهم وأية لقاءات أو مقابلات و تصاريح أو    :وتوزيع  ونشر  ونسخ  وتحرير   استخدام
 خاصة بهم أو تمت معهم خلال  سواء مرئية أو مسموعة  تلاتسجي  أو  فيديو   مقاطع  أو  صور
والتي قام البنك أو الشركة السياحية أو أياً من وكلائهم أو مفوضيهم  ،أو بشكل عام( الرحلة

بتصويرها أو تسجيلها لهم، وذلك في وسائل الاعلام المرئية والمسموعة والحملات الإعلانية  
والدعائية الخاصة بالبنك وشركة السياحة، وكذلك في المواقع الإلكترونية ووسائل ومنصات 

 وشركة   ا من القنوات والمواد الاعلانية الأخرى التي يقررها البنكالتواصل الاجتماعي أو أيً 
  دوناعلانات أو تقارير منشورة،    مناسبة لذلك، بما في ذلك أية مطبوعات أو  أنها  السياحة

، وأنه لا يحق لهم إتخاذ أي إجراء  إضافي  مادي مقابل  أي  ودون  جغرافية  أو  زمنية  قيود  أي
 قد يؤثر سلباً على سمعة البنك أو مركزه المالي أو اتفاقياته مع أي جهة. 

 
 يتم نشره.بتنازلهم عن أي حق في المراجعة أو الموافقة على المحتوى النهائي الذي سوف  -7
 
في   -8 حقهم   استخدام  مقابل  تعويضات  أو   أتعاب   أو  مالية   حقوق   بأي  المطالبةبتنازلهم عن 

 تسجيلات لهم.  أو  اسمهم أو صوتهم أو صورتهم
 أية مطالبات تكون متعلقة بالحقوق الأدبية، حيثما يسمح القانون بذلك.بتنازلهم عن حقهم في    -9
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• Official letter /email will be sent from Arab African International 
Bank to the winners within one month after the campaign end 
date, and the winners will be contacted by phone to inform them 
about the win. 

• In case of the winner won’t be able to, for any reason, to accept the 
prize, or the customer is unresponsive to the Bank’s attempt to 
contact him/her within the above-mentioned period, the Bank 
retains the right to select another winner as per the campaign 
terms and conditions. 

• AAIB won’t accept any request to transfer the Prize to another 
person.  

• The bank reserves the right to cancel the prize in the event that the 
customer does not show up to receive the prize or his rejection to 
the prize. 

• The customer is not entitled to request a cash exchange for the 
prize. 

  خلال   الفائزين  إلى   الدولي  الأفريقي   العربي  البنك  قبل  من  إلكترونى  بريد/إرسال خطاب  سيتم •
  بالفوز. لإبلاغهم هاتفيا معهم التواصل وسيتم الحملة انتهاء تاريخ من  شهر

 
 
 

العميل  عدم استجابة    أو  الجائزة،  قبول  من  الأسباب،  من  سبب  لأي  الفائز،  عدم تمكن  ةحال  في •
  اختيار   فإن البنك يحتفظ بحقه في   ،الفترة المشار إليها بعاليه  خلال  بهالاتصال    لمحاولة البنك

 .لشروط وأحكام الحملة اوفقً  خرأ فائز
 
 

 .أخر شخصإلى   الجائزة طلب لتحويل  يقبل البنك العربى الافريقى الدولى أي لن  •
 

 رفضه  وأ  الجائزة  لاستلام  العميل  حضور  عدم  حالة  في   الجائزة  إلغاءفي    حق الب  البنك  يحتفظ •
 . للجائزة

 

 نقدية. بقيمة الجائزة استبدال  طلب للعميل يحق لا •

AAIB has the right at any time, in its absolute direction, to make any 
amendment or supplement to these terms and conditions and 
without the need to obtain the Customer's prior consent in this 
regard. The Bank's announcement of such amendment or 
supplement through its website www.aaib.com  or in the manner it 
deems appropriate shall be considered as effective notice to the 
Customer. 
 
The Bank shall not be liable for any damage or losses incurred by the 
winners of the travellers to the Mondial package that may arise from  
subscribing or benefiting to/from the offer, nor shall be responsible 
in any way for the quality of the product or service offered by any 
other party. Any complaint regarding the quality of the product or 
service shall be referred to the relevant supplier or merchant, and this 
shall not affect the customers' continuity to pay their obligations 
towards the bank on its due dates which result from loans and/or 
credit facilities granted to them by the bank.  

  أو استكمال   تعديل  أي  إجراء  المطلق  لتقديره  وفقاً  وقت  أي  في  الدولي  الأفريقي  العربي  للبنك  ويحق
 ويعتبر  على ذلك،  المسبقة  العميل  موافقة  على  الحصول  إلى  الحاجة  ودون  والأحكام  الشروط  لهذه

  أو   www.aaib.comالإلكتروني    موقعه  خلال  من  الاستكمال  أو  التعديل  هذا  عن  البنك  إعلان
 .للعميل نافذًا إشعارًا مناسبة يراها التي بالطريقة

 
 
 
 
 

إلى المونديال المسافرين  بباقة  العملاء الفائزين    تكبدها  خسائر   أو  أضرار  أي  عن  مسؤول  غير  البنك
  الأشكال  من شكل أيضًا بأي مسئول يكون ولا بالعرض، الاستفادة أو عن الاشتراك تنشأ قد والتي

 بجودة  تتعلق  شكوى  أي  يجب إحالة  كما.  أخرى  جهة  أي   من  المُقدمة  الخدمة  أو  المنتج  جودة  عن
العملاء في سداد   استمرار  على  ذلك  يؤثر  المعني، ولا  التاجر  أو  المورد  إلى  الخدمة  أو  المنتج

الائتمانية  التسهيلات  و/أو  القروض  عن  والناتجة  استحقاقها  مواعيد  في  البنك  تجاه  التزاماتهم 
   الممنوحة لهم من قبل البنك.

The Customer authorizes the Bank, with a final and irrevocable 
authorization, to inquire, exchange or give any information, as well as 
disclosing all or some of the customer’s data and transactions, with 
the Central Bank of Egypt, the banking system, the Banks subsidiary 
companies, financial institutions and all the entities that the Bank 
deems necessary and appropriate to provide the required services 
and work exigencies. 

  معلومات   أية  إعطاء  أو  وتبادل  بالاستعلام  للإلغاء،  قابل  وغير  نهائيًا  تفويضًا  البنك  العميل  يفوض
  المركزي   البنك  لدى   وذلك  بالعميل،   الخاصة  والمعاملات  البيانات  بعض  أو   كل   عن  الكشف   وكذا

  الجهات   وكافة  المالية  والمؤسسات  للبنك  والشقيقة  التابعة  والشركات   المصرفي  والجهاز  المصري 
 العمل.  حاجة تتطلبه وما المطلوبة الخدمات لتقديم والزامية ضرورية البنك  يراها التي

If the customer applies for a loan and/or credit facility from the Arab 
African International Bank to benefit from the offer during the 
campaign period, this will be considered an acknowledgment of his 
knowledge and approval of these terms and conditions. 

على قرض و/أو تسهيل ائتماني من البنك العربى   العميل بتقديم طلب للحصولن قام  أ  حالة  في
  باطلاعه  منه إقرار بمثابة ذلك سيعتبر الحملة، فترة خلال العرض من للاستفادةالافريقى الدولى  

 .والأحكام الشروط هذه على وبموافقته

To know about the mechanism for handling complaints and 
protecting customer rights, please visit the bank's website 
www.aaib.com or refer to the terms and conditions booklet. 

برجاء زيارة الموقع الإلكتروني   ،للتعرف على آلية التعامل مع الشكاوى وحماية حقوق العملاء
 أو الرجوع إلى كتيب الشروط والاحكام.  www.aaib.comللبنك 

For more information about this offer, please visit our website  
www.aaib.com or call AAIB Call Center 19555 locally or +20 219555 
internationally.  

و  أ  www.aaib.com  للمزيد من المعلومات عن هذا العرض، برجاء زيارة موقعنا الإلكتروني  
+ من خارج 20219555داخل مصر أو على    19555الاتصال بمركز الخدمة الهاتفية على  

 مصر.  

This document is written in Arabic and English and in the event of 
discrepancy between the two texts, the text written in Arabic shall 
prevail, and any arising concerning the implementation or 
interpretation of the terms and conditions contained in the document 
shall be governed by Egyptian law and resort to the Egyptian courts 
for conflict resolution. 

حُرر هذا المستند باللغة العربية والإنجليزية، وفي حالة الاختلاف بين النصين يسري النص المحُرر  
باللغة العربية، وأي نزاع ينشأ بخصوص تنفيذ أو تفسير الشروط والأحكام الواردة بهذا المستند 

مختصة للفصل يكون القانون المصري هو القانون الواجب التطبيق ويتم اللجوء للمحاكم المصرية ال 
 في النزاع.   

This marketing campaign is independent and is not associated to, 
approved or sponsored by FIFA or any of its affiliated bodies or any 
official body regulating football tournaments. 

  أي  أو القدم  لكرة الدولي الاتحاد قبل من ترعى أو تعتمد أو ولاترتبط مستقلة التسويقية الحملة هذه
 .الكروية للبطولات منظمة رسمية جهة أي أو  لها تابعة جهة
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